
             
 
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Stašov ze dne 17.6.2024 

 
  Navržený program: 
 

  1.  Zahájení  

  2.  Volba ověřovatelů zápisu  

  3.  Program zasedání 

  4.  Zpráva o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení 

  5.  Výběr dodavatele a uzavření smlouvy na akci Novostavba garáže pro malotraktor 

  6.  Kamerový systém v obci 

  7.  Obecně závazná vyhláška o stanovení místního koeficientu  

  8.  Účetní závěrka MŠ za rok 2023 

  9.  Rozpočtové opatření č. 2/2024 

10.  Záměr výstavby sprch pro SDH 

   11. Diskuse a závěr 

 
  Schválený program: 
 

  1.  Zahájení  

  2.  Volba ověřovatelů zápisu  

  3.  Program zasedání 

  4.  Zpráva o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení 

  5.  Výběr dodavatele a uzavření smlouvy na akci Novostavba garáže pro malotraktor 

  6.  Kamerový systém v obci 

  7.  Obecně závazná vyhláška o stanovení místního koeficientu  

  8.  Účetní závěrka MŠ za rok 2023 

  9.  Rozpočtové opatření č. 2/2024 

10.  Záměr výstavby sprch pro SDH 

11.  Rozpočtové opatření č. 3/2024 

             12.  Rallye Hořovice 2024 

13.  Diskuse a závěr 

 

 Přítomni: 5 členů zastupitelstva 
 
 



                  
                       
 
 

1. Zahájení 
Starosta zahájil zasedání v 18 hodin. Přivítal přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně 
svoláno a je přítomno 5 zastupitelů. K přijetí návrhů usnesení je zapotřebí 4 hlasů. Na zápis 
z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné námitky. 
 

2. Volba ověřovatelů zápisu    
Do funkce ověřovatele zápisu byli navrženi Josef Závora a Václav Jirout. 
 

Hlasování č. 1 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce volí do funkce ověřovatele zápisu ze zasedání ze dne 
17.6.2024 Josefa Závoru a Václava Jirouta. 
 
Pro   5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

                   
     Návrh usnesení byl přijat. 

 
3. Program zasedání  

Starosta přečetl navržený program a současně navrhl jeho změnu a doplnění: 

- jako bod programu č.11 navrhl nově zařadit Rozpočtové opatření č.3 

- jako bod programu č.12 navrhl nově zařadit Rallye Hořovice 2024 

- diskuse a závěr se přesune z původního bodu programu č.10 do bodu programu č.13  
 

  Hlasování č.2 
  Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání ze dne 17.6.2024  

v doplněném znění. 
 

                    Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 
 

                    Návrh usnesení byl přijat. 
 
 

4. Zpráva o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení 
Zahájeny byly práce na úpravě autobusové zastávky, bude nutné ještě objednat omítku na její 
boční stěnu a osadit nápis. U zápisu do mateřské školy byly přijaty všechny děti s trvalým 
pobytem ve Stašově. Na základě požadavku paní ředitelky byla pro MŠ zakoupena pračka a 
sušička, aby se ušetřily náklady na praní prádla externí firmou. Realizovala se výsadba 5 javorů 
na břeh potoka u fotbalového hřiště a prořezání stromů u nádraží. Hasiči přislíbili jejich závlahu. 
8.6.2024 se konal dětský den ve Stašově. Děkujeme všem dobrovolníkům a hasičům za 
organizaci, hostům za návštěvu. Volby do Evropského parlamentu proběhly bez problémů, 
letošní rok jsme ve Stašově měly vysokou volební účast 43,84 %. S vybraným dodavatelem 
Tomášem Tonárem jsme uzavřeli smlouvy o dílo na akci  Vegetační úpravy kolem malé vodní 
nádrže Stašov. Dále byla podepsána smlouva o budoucí smlouvě o realizaci přeložky NN pod 
komunikací na severozápadě Stašova.  
K odstranění topolů při údržbě Červeného potoka ve Stašově proběhne již v tomto roce. Toto 
bude historicky první akce, kterou bude pro Povodí Vltavy bude realizovat externí firma na 
základě výběrového řízení. Vyhlášená soutěž skončila úspěšně a byl vybrán dodavatel. Pouze 
bude nutné se připravit na zvýšený pohyb těžké techniky. Jako základna techniky a deponie  
 



 
 
vytěženého materiálu bude sloužit pozemek u potoka směrem k TJ Stašov. Dodavatel se smluvně 
zavázal, že pozemek po ukončení akce uvede do původního stavu. 
 

      Hlasování č.3 

               Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Stašov bere na vědomí zprávu o činnosti obecního  
   úřadu a plnění usnesení.      
 
   Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

 
               

Návrh usnesení byl přijat. 
 

 
5.  Výběr dodavatele a uzavření smlouvy na akci Novostavba garáže pro malotraktor  

Na výstavbu garáže pro malotraktor bylo poptáno 6 stavebních společností. Otevírání a 
posouzení nabídek proběhlo 17.6.2024 v 17:00 hod. za účasti členů hodnotící komise a 
administrátora výběrového řízení z Mikroregionu Hořovicko. Cenovou nabídku poslalo pět 
uchazečů: Hrabák – Lakmal s.r.o., RB Stavby s.r.o., APLOMB company s.r.o., Linsta stavební s.r.o., 
Instav – stavby s.r.o. Nejlevnější nabídnutá cena za realizaci je 1 979 719,87 Kč bez DPH od 
uchazeče RB Stavby s.r.o. Z ostatních uchazečů byli tři vyloučeni z důvodu nedodání 
požadovaných podkladů. Hodnotící komise doporučuje zadavateli uzavření smlouvy s tímto 
dodavatelem. Před zahájením realizace bude zažádáno o dotaci 460 tis,- Kč z Fondu obnovy 
venkova.  

 
                Hlasování č.4 
                Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy na akci Novostavba garáže pro   

malotraktor s dodavatelem RB Stavby s.r.o. za nabídnutou cenu 1 979 719,87 Kč bez DPH.  
 

                Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 
                   
                Návrh usnesení byl přijat. 
 

6.  Kamerový systém 
                 Obdrželi jsme orientační nabídku ve výši 450 tis. Kč vč. DPH na nákup a instalaci bezpečnostního 

kamerového systému v obci. Poptán byl provoz 4 kamer snímajících registrační značky vozidel 
vjíždějících do obce (nebudou měřit rychlost) , 2 kamery u kontejnerových stání a 1 kamera u 
vodní nádrže a 1 kamera v areálu TJ Stašov.  Záznam by nebyl běžně přístupný. Přístup na 
pořízený záznam by měla k dispozici pouze MP Žebrák a to pouze po žádosti PČR nebo OÚ 
Stašov. Tento systém se ve městě Žebrák osvědčil a umožnil dohledání pachatelů přestupků 
nebo trestných činů. Zastupitelstvo obce Stašov v rozpravě posoudilo finanční a technickou 
náročnost pořízení kamerového systému a dohodlo se, že navržený kamerový systém nebude 
v obci zřízen. Vyhovuje současný rozsah dohledu v okolí kontejnerů prostřednictvím fotopasti 
nebo kamery bez záznamu.  

 
                Hlasování č.5 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr výstavby kamerového systému 
v uvedeném rozsahu a pověřuje starostu obce k jednání s Městským úřadem Žebrák.  

 

                 
 



  
 
 Pro    0                                     Proti            4                       Zdržel se         1 

 
                 Návrh usnesení nebyl přijat. 
 

7. Obecně závazná vyhláška o stanovení místního koeficientu  
                Starosta předložil zastupitelům návrh nové vyhlášky stanovující koeficient daně z nemovitých 

věcí od zdaňovacího období roku 2025. Tuto vyhlášku je nutné vydat na základě nových 

legislativních požadavků. Koeficient bude pro všechny nemovitosti ve stejné výši 1,0.  

                Hlasování č.6 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení místního 
koeficientu v předloženém znění.  

                
   Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

 
                Návrh usnesení byl přijat. 
 
  

8. Účetní závěrka MŠ za rok 2023 
Hospodářský výsledek MŠ z hlavní činnosti je 48 245,16 Kč a z hospodářské činnosti 13 682,82 
Kč. Konečný stav fondu investic je 21 800,- Kč, rezervního fondu 278 876,76 Kč, fondu kulturních 
a sociálních potřeb 5 000,- Kč. 

                
   Hlasování č.7 

                Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Stašov schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace 
Mateřská škola Stašov bez výhrad. 
 
Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 

 
                Návrh usnesení byl přijat. 
 

 
9. Rozpočtové opatření č. 2/2024 

Rozpočtové opatření se týká vyšších příjmů z daní z hazardních a technických her, z daně 

z nemovitosti a prodeje pozemku. Celkem došlo k navýšení o 151 600,- Kč. U výdajů došlo 

k navýšení výdajů na sportovní stavby ve vlastnictví obce o 80 tis. Kč a na pečovatelský příspěvek 

o 1 tis. Kč. Rozpočtové opatření bylo schváleno starostou obce v rámci jeho pravomocí a bylo  

předloženo zastupitelům obce na vědomí. K jeho zveřejnění na úřední desce došlo 5.6.2024.  

   Hlasování č.8 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024. 
 

   Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 
 

                Návrh usnesení byl přijat. 
 
 

10. Záměr výstavby sprch pro SDH 
Zástupci SDH se obrátili na obecní úřad s návrhem výstavby propojovací chodby mezi budovami 
zbrojnic, kde by byly také vybudovány sprchy na zajištění hygieny hasičů po uskutečněných 
zásazích. Způsob povolení stavby by bylo nutné projednat se stavebním úřadem a poté objednat  



 
 
projekt vč. rozpočtované ceny. K realizaci výstavby by došlo po výběrovém řízení, dodavatele by 
vybrala komise a následně zastupitelé na zasedání. 
 

   Hlasování č.9 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr výstavby sprch pro SDH. 
 

  Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 
 

               Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

11. Rozpočtové opatření č. 3/2024 
V rozpočtu MŠ není dostatečná rezerva na mzdové náklady zaměstnanců. Na tyto výdaje chybí 

prostředky z důvodu čerpání financí odvolanou ředitelkou MŠ. Do konce roku 2024 budou činit 

mzdové náklady 350 tis. Kč. Výpočet byl proveden tak, aby byl celkový objem mzdových nákladů 

MŠ obdobný jako v roce 2023 a bylo zajištěno potřebné personální obsazení provozu. Obec jako 

zřizovatel má zájem na stabilizaci situace, proto starosta navrhl poskytnutí  potřebné částky na 

mzdové náklady MŠ z obecního rozpočtu. Finance na tyto účely jsou ve schváleném rozpočtu 

obce vyhrazené  na paragrafu 3111 Neinvestiční příspěvky zřízeným organizacím ve výši 324 tis. 

Kč.  Zbývajících 36 tis. bylo na tento paragraf přesunuto rozpočtovým opatřením č.3/2024 

schváleným starostou obce v rámci jeho pravomocí. Opatření  bylo  předloženo zastupitelům obce 

na vědomí a k jeho zveřejnění na úřední desce došlo 12.6.2024.  

 
   Hlasování č.10 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí příspěvku pro MŠ ve výši 350 tis. Kč a 
bere na vědomí rozpočtové opatření č. 3/2024. 
 

  Pro    5                                     Proti            0                       Zdržel se         0 
 

               Návrh usnesení byl přijat. 
 
 

12. Rallye Hořovice 2024 
Auto Sport Klub Hořovice požádal naši obec o vyjádření s užíváním pozemních komunikací v obci 
k pořádání silničního automobilového  závodu.  Závod je plánován na 11. a 12.10.2024. 
Obecnímu úřadu bylo přislíbeno zaslání podkladů, ale bohužel jsme zatím žádné neobdržely. 
V rozsáhlé rozpravě se vyjádřili všichni přítomní členové zastupitelstva obce: 
M. Tichý - je proti konání akce v obci a to v jakémkoliv rozsahu. Proto navrhl projednání toho 
bodu bez obdržených podkladů. Dojde k omezení pohybu osob, osobní i autobusové dopravy. 
Bude vysoké riziko poškození soukromého majetku a nově vybudované dopravní infrastruktury 
v obci i mimo obec (chodníky, obrubníky, palisády, silnice do Otmíč, silnice k obalovně). Při 
případném odstraňování vzniklých škod může dojít k omezení dopravy i po skončení akce.  
V. Jirout - vyjádřil svůj nesouhlas s konáním akce ze stejných důvodů.  
Z. Jílek - je nutné konání akce důkladně zvážit. Není jisté, že by byla nějakým způsobem pro obec 
přínosná.  
J. Sudík - nemá s konáním akce problém, ale ještě je nutné si vyžádat od ASK Hořovice podklady 
a posoudit trasu a další organizační detaily. Případné vzniklé škody na majetku by zaplatila 
pojišťovna pořadatele. Kdyby všechny obce zamítly průjezd závodních vozidel, tak by to byl 
konec tohoto sportu. 



J. Závora – také se přiklání ke konání akce.  
M. Tichý – k tomuto bodu nebude navrženo žádné usnesení. Na základě požadavku zastupitelů 
si ještě vyžádá od pořadatele podklady k akci, zejména navrženou trasu. Zastupitelé poté 
záležitost posoudí a vyjádří své stanovisko. Při vydání povolení nebo zamítnutí akce se bude 
starosta řídit  většinovým názorem zastupitelů. 
 

 
13. Diskuse a závěr      

V rámci diskuse se řešil výjezd JSDH do Praskoles k výbuchu pyrotechniky. Dále nákup a systém 
provozu vysokotlakého čističe na mytí komunální a hasičské techniky.   
 
 

               Starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil v 19:15 hod. zasedání. 
 

                 
     
 
 
    Ve Stašově 17.6.2024 

                 Zapsal: Miroslav Tichý 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                  
                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
Usnesení zastupitelstva obce Stašov č.4/2024 ze dne 17.6.2024 
 

  
1. Zastupitelstvo obce volí do funkce ověřovatele zápisu ze zasedání ze dne 17.6.2024  

Josefa Závoru a Václava Jirouta. 
2. Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání ze dne 17.6.2024 v doplněném znění. 
3. Zastupitelstvo obce Stašov bere na vědomí zprávu o činnosti obecního úřadu a plnění usnesení.  
4. Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy na akci Novostavba garáže pro   malotraktor 

s dodavatelem RB Stavby s.r.o. za nabídnutou cenu 1 979 719,- Kč bez DPH.  
5. Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení místního koeficientu 

v předloženém znění.  
6. Zastupitelstvo obce Stašov schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřská škola 

Stašov bez výhrad. 
7. Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024.  
8. Zastupitelstvo obce schvaluje záměr výstavby sprch pro SDH.  
9. Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí příspěvku pro MŠ ve výši 350 tis. Kč a bere na vědomí 

rozpočtové opatření č. 3/2024. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                 
                         Josef Závora                                         Václav Jirout                                    Miroslav Tichý                     
                    ověřovatel zápisu                                  ověřovatel zápisu                               starosta obce 
 

 

 



 

 
Jmenovité hlasování zastupitelů        

Příloha č.1 k zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Stašov ze dne 17.6.2024     

          

Č.hlasování Bod programu M. Tichý L. Frýbert J. Závora J.Sudík V.Jirout Z. Jílek R. Lhoták  
1. 2. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
2. 3. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
3. 4. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
4. 5. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
5. 6. PROTI OMLUVEN PROTI PROTI PROTI ZDRŽEL OMLUVEN  
6. 7. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
7. 8. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
8. 9. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  

9. 10. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  

10. 11. PRO OMLUVEN PRO PRO PRO PRO OMLUVEN  
         

 
         

 
 

 


